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Hieronder worden de vragen en antwoorden weergegeven die in de informatiesessie aan bod kwamen. Ze 
worden per thema geordend. Eventueel bijkomende vragen en antwoorden worden in het rood aangeduid.  

 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

 
1 VRAAG EN ANTWOORD 
 
Vraag: Waarover gaat de klantenbevraging van EPOS vzw? 
Antwoord: Deze bekijkt de werking van EPOS vzw op onder meer de aanvragen, communicatie en website. 
De klantenbevraging wordt op 4 september 2023 voorgesteld.  
 
Vraag: Welke andere data zijn beschikbaar? 
Antwoord: EPOS vzw zal alle data aanleveren waarover zij beschikt. Er moet wel rekening gehouden worden 
met het feit dat er assistentie aan de Europese Commissie gevraagd zal moeten worden om te verifiëren of 
alle data correct zijn. Er zal met de opdrachtnemer worden bekeken welke data mogelijk en nodig zijn en 
welke query hiervoor noodzakelijk is.  
 
Vraag: Moet deze evaluatie identiek zijn aan de mid-term evaluatie uit 2017? 
Antwoord: Nee, dit is een nieuw onderzoek met andere evaluatievragen. De twee onderzoeken staan dus 
los van elkaar.  
 
Vraag: Moet voor deze evaluatie worden afgestemd met Jeugd op een bepaald punt? 
Antwoord: Nee, deze evaluatie gaat enkel over onderwijs en vorming. Jeugd heeft een andere timing.  
 
Vraag: Moeten de evaluatievragen al in detail worden geoperationaliseerd in de offerte? 
Antwoord: Nee, dat is ook niet haalbaar aangezien de opdrachtnemer in deze fase ook niet per se de juiste 
terminologie en alle details kent. Het is belangrijk dat de evaluatievragen al worden geordend en eventueel 
worden geoperationaliseerd/gekoppeld aan de doelgroepen, maar de eigenlijke vertaalslag gebeurt pas na 
gunning van de offerte. Er is ook een eerste stuurgroep voorzien om dat meer in detail te bespreken.  
 
Vraag: Welke beschikbare data zijn er? Zit daar ook bestaand onderzoek of analyses bij? 
Antwoord: Nee, het gaat om informatie over aanvragers en begunstigden. Dat is ook de hoofdmoot voor 
dit onderzoek (mid-term), namelijk om te weten wat de afnemers op dit moment vinden van het Erasmus+ 
programma en welke verbeterpunten zij zien. Men is ook al gestart met de voorbereiding van het volgend 
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programma waarvoor dit onderzoek zal worden meegenomen. Het is in dit kader belangrijk om het Vlaams 
perspectief – van afnemers en alle vormen van koepelverenigingen en -organisaties – te kennen. De 
jaarrapporten van Erasmus + zijn beschikbaar maar gaan over het Europese niveau.   


